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Trumpai pristatykite save
Ilgametė patirtis vadovaujančiose pareigose, organizaciniai sugebėjimai 
ir šiuo metu vystoma ekoturizmo veikla puikiai suderinama su 
tolimesnėmis klubo veiklos perspektyvomis.

Kokį esate įgyję išsilavinimą?
Aukštasis, Gedimino technikos universitetas.

Kokius šunis auginate? Kodėl pasirinkote kurtus?
Rusų kurtus, man tai yra idealus derinys šuns ir žirgo.
Tai pat kurtai yra puikūs šeimos draugai, turintys terapinį poveikį
visiems šeimos nariams ir aplinkiniams.

Aprašykite, ką nuveikėte būdama klubo nare.
Organizuoju rusų kurtų susitikimus savo sodyboje nuo 2012 m., tapo jau tradicija kiekvienais metais rugpjūčio mėn. 
per Žolines susirinkti Lure coursing’o treniruotei ir smagiam pasibuvimui su savo augintiniais.
2015 m. organizavau rusų kurtų filmavimus BBC serialui „Karas ir taika“.
Nuo 2016 m. pramogos pasipildė ir žirgais, kadangi kurtai ir žirgai yra neatskiriami.

Aprašykite, ką norėtumėte nuveikti būdama klubo taryboje. Kokios veiklos sritys jus labiausiai domina?
Norėčiau klube atstovauti rusų kurtus, įkurti atskirą rusų kurtų sekciją, suburti rusų kurtus kurtų savininkų klube, 
kadangi šiuo metu rusų kurtai nėra tinkamai atstovaujami ir nemažai rusų kurtų savininkų priklauso kitiems klubams.
Taip pat turiu gerus kontaktus su PrancūIjos rusų kurtų veisėjais, planuoju veisti rusų kurtus bei perduoti užsienio 
veisėjų patirtį Lietuvoje.
Dalyvauju ir domiuosi Lure coursing’u, taip pat Racing bėgimais ir matau ateityje perspektyvas organizuoti ir Lietuvoje 
tarptautines varžybas CACIL ir galėčiau prisidėti prie jų organizavimo.


